

烟台艾迪精密机械股份有限公司 2018年第三季度报告

Table with financial data for Aidi Precision Machinery Co., Ltd. for Q3 2018, including revenue, profit, and shareholder information.

2.2 截止报告期末的优先股股东总数、前十名优先股股东、前十名优先股无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 shareholders and top 10 unlimited shares holders of Aidi Precision Machinery Co., Ltd.

2.3 重要事项进展情况及其影响和解决方案的分析说明

Table detailing the progress of major events and their impact on Aidi Precision Machinery Co., Ltd.

南通醋酸化工股份有限公司 2018年第三季度报告

Table with financial data for Nantong Acetic Chemical Co., Ltd. for Q3 2018, including revenue, profit, and shareholder information.

2.2 截止报告期末的优先股股东总数、前十名优先股股东、前十名优先股无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 shareholders and top 10 unlimited shares holders of Nantong Acetic Chemical Co., Ltd.

2.3 重要事项进展情况及其影响和解决方案的分析说明

Table detailing the progress of major events and their impact on Nantong Acetic Chemical Co., Ltd.

烟台艾迪精密机械股份有限公司 2018年第三季度报告

Table with financial data for Aidi Precision Machinery Co., Ltd. for Q3 2018, including revenue, profit, and shareholder information.

2.2 截止报告期末的优先股股东总数、前十名优先股股东、前十名优先股无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 shareholders and top 10 unlimited shares holders of Aidi Precision Machinery Co., Ltd.

2.3 重要事项进展情况及其影响和解决方案的分析说明

Table detailing the progress of major events and their impact on Aidi Precision Machinery Co., Ltd.

安阳钢铁股份有限公司 2018年第三季度报告

Table with financial data for Anyang Iron and Steel Co., Ltd. for Q3 2018, including revenue, profit, and shareholder information.

2.2 截止报告期末的优先股股东总数、前十名优先股股东、前十名优先股无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 shareholders and top 10 unlimited shares holders of Anyang Iron and Steel Co., Ltd.

2.3 重要事项进展情况及其影响和解决方案的分析说明

Table detailing the progress of major events and their impact on Anyang Iron and Steel Co., Ltd.